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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ardalan Shekarabi (S)

2016/17:319 LAN-spel

I kulturutskottets betänkande 2014/15:KrU4 beslutade en enig riksdag om ett 
tillkännagivande om att tillståndsplikten för LAN-spel ska tas bort, alternativt 
att LAN-spel ska avgiftsbefrias.

I regeringens skrivelse 75 meddelar man att arbete pågår inom 
Finansdepartementet med att ta fram förslag på ändringar i lagen (1982:636) 
om anordnande av visst automatspel. Regeringen skriver att syftet är att föreslå 
att tillstånd ersätts med en anmälningsplikt och att en proposition ska 
överlämnas till riksdagen under 2016.

Trots att en och en halv månad återstår av 2016 lyser fortfarande regeringens 
förslag med sin frånvaro.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Per Bolund:

 

Hur avser statsrådet att gå vidare med riksdagens tillkännagivande om att befria 
LAN-spel från tillståndsplikten och när kommer en sådan proposition att 
presenteras?

………………………………………

Isabella Hökmark (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-11-14
Besvaras senast
2016-11-23 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


